
 

 

 

PORADA VEDOUCÍCH SO FAKULT 26. 01. 2018 

Zúčastnili se:  

Jaroslav Pavliňák, Marcela Korčeková, Helena Kozlová, Vlasta Dvořáčková, Petr Šimík, Zuzana 

Mikulášová, Simona Davidová, Ivana Pánková, Jitka Štěpánková, Andrea Málková, Martina Vlková, Jiří 

Pecl, Jana Musilová, Lucie Baldíková, Lenka Křičková 

Program:  

 Prezentace Poradenského centra, diskuse 

 Diplomy a spol. informace 

 Další různé podle přiložené prezentace 
 
1. Mgr. Baldíková a prof. Musilová komentovaly přiloženou prezentaci, zejm. grafy znázorňující 

studijní neúspěšnost. Popisovány byly pozice, které na i mimo fakultu budou tvořit poradenskou síť 

na MU. V rámci diskuze bylo položeno několik dotazů.  

Dr. Pánková požádala o vysvětlení, proč PC používá způsob měření studijní neúspěšnosti, který 

sleduje počet aktivních studií na jedno studium neúspěšné, LF to považuje za nedostatečně 

vypovídající údaj, prof. Musilová souhlasila, že to není optimální způsob a uvedla příklady 

"kohortního" zpracování a zdůraznila, že PC požádalo o zpracování statistik neúspěšnosti po 

oborech/programech a po letech; mohlo by se jednat o důležitý materiál pro fakultní garanty studijní 

úspěšnosti. 

Mgr. Šimík se dotazoval 

- zda má PC v rámci projektu určenu konkrétní míru studijní neúspěšnosti, na kterou má MU, nebo 

jednotlivé fakulty, klesnout. Takový explicitní požadavek není určen, hlavní cíl je snížení neúspěšnosti 

v rámci celé MU; 

- jaký je status a osud studijních poradců. Studijní poradci budou metodicky spadat pod PC, PC ale 

nemůže zodpovídat za soukromou korespondenci, čili vyřizování dotazů mezi poradcem a studentem. 

2. MV znovu informovala o souvislostech nového loga a diplomů, sloh na diplomy a dalších materiálů 

spojených s absolventy. MV zdůvodnila přípravu těchto materiálů jako prioritní pro MU, dohoda 

s OVVM (kontaktní osoba Mgr. Hudcová) je taková, že již na podzim 2018 budou nové materiály 

zadány do výroby a objednány tak, aby bylo možno použít od začátku roku 2019. 

3. Krátká diskuze o přepočtených percentilech uchazečů pod SPSSN a jejich začlenění mezi množinu 

přijímaných. Dohodli jsme se, že není pro fakulty problém přijmout přepočtené uchazeče „mimo“ 

běžné pořadí, stále však v rámci zasedání přijímací komise – ad minulý zápis. (Kvůli možným sporům 

těch “prvních pod čarou“.) 

4. Slávek slíbil, že na stud-vedoucí pošle upravenou tabulku pro plnění promočních knih podle 

posledních požadavků Archivu. Děkujeme. 

Zapsala si Martina Vlková Datum: 26. 1. 2018 


